
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs

Möte hos Björn i Omma, den 12 maj 2016

Närvarande: Björn, Karin, Gert och Cornelia

1. Mötet öppnades av Björn.

2. Protokollet från styrelsemötet den 5 april godkändes och undertecknades av  
Björn och Cornelia.

3. Vi har fått förfrågan från Sjöbo kommuns fältsekreterare Hanna Smith att vara 
med och anordna en meningsfull sommarverksamhet för ungdomar. Vi har 
inte någon möjlighet till detta som förening utan hänvisar till Hörjelgårdens 
verksamhet och Snogeholms naturskola. Cornelia besvarar förfrågan snarast.

4. Ingen från styrelsen deltog under samrådet som hölls på kommunhuset i 
Sjöbo den 20 april gällande vägplan för väg 13 förbi Assmåsa. Vägen får 
samma dragning som tidigare. Vi har inga synpunkter på detta.

5. Vi har fått och besvarat ett anonymt mail angående överklagan på ett 
förhandsbesked om bygglov vid Sövde 32:4. Vi som förening kan inte 
överklaga ett bygglov men lämnar en skrivelse till kommunen för att påtala de 
problem som finns i samband med exploateringenoch stängsling. Björn skriver
ett förslag till text.

6. Den 28 maj är det upptakt inför Miljövänliga veckan. 2016 handlar miljövänliga
veckan om hud- och hårprodukter, hur skall vi tänka för att välja produkter 
som är skonsamma för både miljö och kropp. Dagen kommer dels att bestå av
information kring hud- och hårprodukter och dels av en workshop där alla får 
testa på att tillverka sin egen deodorant. Den regionala upptakten som hålls i 
Lund är ett sätt att lära sig mer om ämnet och förbereda sig och  kretsen inför 
miljövänliga veckan Anmälan sker till Karin Bergendal, 
k.bergendal@gmail.com senast den 23 maj.

7. Björn och Cornelia har påbörjat inventeringar inom projektet Giftfri förskola i 
Ystad kommun. Hittills har en förskola inventerats och ytterligare sex stycken 
ska inventeras under maj och juni månad. Inventeringen sker i samarbete med
förskolechefer och förskolepersonal.

8. Björn skickar skrivelsen gällande ”Naturvårdsåtgärder i skyddade områden” till
Miljöavdelningen, Länsstyrelsen Skåne.

9. Kretsen har framfört frågor och synpunkter till förvaltaren vid Öveds kloster 
angående borttagen buskridå och markväg. Förvaltaren har svarat och gett en
förklaring. Åtgärden är negativ för den biologiska mångfalden men strider inte 
mot någon lag. Förvaltaren ser positivt på vårt engagemang i miljöerna kring 
godset
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10.Kretsen har blivit inbjuden till en träff i Lund den 19 maj. Träffen har temat 
”Vad vill vi med vår förening”. 

11.Den 26 maj är det Kulturcafé på Flora i Sjöbo. Björn frågar ansvariga om vi får 
lov att informera en kort stund om vår verksamhet.

12.Hän´t sen sist:
a) Björn deltog den 9 april i en extra länsstämma där det beslutades om 

arvodering till länsförbundets ordförande och kassör. Beslut att de ska 
arvoderas togs genom omröstning.

b) Den 17 april gjorde ca 30 personer ett studiebesök på Bosarps 
kycklinggård. Mer om besöket  finns att läsa på vår hemsida.

c) Natursnokarna träffades den 24 april vid Sjöbo Ora. Ca 15 barn med 
vuxna genomförde flera härliga knopp- och trädövningar samt åt 
pannkakor tillagade på muurikkan över öppen eld. 

13.Kommande händelser:
a) Högtidlig invigning av Klingavälsån den 21 maj. Vi har blivit inbjudna att

vara med och berätta för besökarna vid invigningen om vår verksamhet 
samt dela ut värvningsmaterial. Björn och Gert deltar med rollups och 
det material vi har över från tidigare kampanjer.

b) Naturnatten den 5 juni arrangeras av kretsen i Ystad. 
c) Vilda blommors dag arrangeras i år den 19 juni. Rune ansvarar för 

aktiviteten som i år tar med besökarna till Vitabäckskärret.

14.Eva Ditlevsen har bjudit in kretsen att medverka under Christinehofsdagen 
(tidigare Familjedagen vid Christinehof) den 27 augusti kl 11-15. Vi kontaktar 
kretsen i Tomelilla för frågan om fortsatt samarbete innan beslut om 
deltagande tas.

15. Nästa möte hålls den 16 augusti kl 19 hos Karin.
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